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 25. februar 2021  

 
Mødereferat 

Generalforsamling i Danfoss Cykelklub 2021 
 
Tid: torsdag den 25. februar 2021, kl. 16.00.  
Sted: Teams meeting  

 
Dagsorden:  
1. Valg af dirigent og referent  
2. Formandens beretning  
3. Regnskab  
4. Indkomne forslag  
 1. Forslag vedr. DCK tilskudsregler til cykelløb med velgørende formål. 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer mm. 
6. Fastsættelse af kontingent  
7. Eventuelt  
 
Deltagere: 16 medlemmer deltog i generalforsamlingen.  
Af bestyrelsesmedlemmer var der afbud fra Jens. 
 
Ad. 1. Valg af dirigent og referent.  
Flemming Andreasen blev valgt som dirigent. – Han kunne konstatere, at generalforsamlingen 
var lovligt indkaldt, idet den var annonceret i en e-mail af 11. februar til alle klubbens 
medlemmer.  
 
Leif Bonnerup blev valgt som referent. 
 

Ad 2. Formandens beretning. (Peter)  
Beretningen over aktiviteterne i klubben i 2020 blev forelagt:  
 
Bestyrelsesmøder  
Der har været afholdt 6 bestyrelsesmøder, samt diverse arbejdsmøder i udvalg.  
Primære arbejde: 

- Banecykling (aflyst pga Covid-19) 
- Skift af tøjbestyrere og flytning af tøjlager fra L7-L3 
- Hærvejsløb (aflyst pga. corona) 
- Klubtur aug. 2020 
- Vurdering af alternativ tøjleverandør (droppet) 
- Teamsmøder vedr. punkterfrie dæk (Tannus) 
- Opstart på aktiviteter for 2021 (når der bliver åbnet igen) 

 
Medlemsantal  
Der er i dag 290 medlemmer i klubben, fordelt således:  
278 mænd og 12 kvinder.  
Aldersgruppen 40-59-årige topper med at udgøre 218 medlemmer. 
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Sidste år var vi 288 medlemmer på samme tid, så en lille fremgang på 2.  
 
Løbsdeltagelse 
Kun få løbsstarter i 2020 pga. Covid-19 (3x race + 2x MTB) 
Vintercup 2019-20 12x MTB 
 
Klubtur 29/8 afholdt med 27 deltagere, ruter på 85 og 130 km. Stor succes. 
 
VinterCup 2020-21 aflyst pga. Covid 19. 
 
Tilskudsregler for løbsdeltagelse og kørselstilskud gennemgået. 
 
Løbskalender og planer for 2021 
Motionsløb afhænger Covid 19 restriktioner. 
Hærvejsløbet (Genforeningsløbet) vil blive planlagt som klubarangement (fælleskørsel). 
(27 tilmeldte medlemmer i 2020). (26/6-2021) 
Banecykling vil blive taget op igen når muligt. 
Klubtur, ”Sydfynske Øhav” evt. med overnatning (se under eventuelt). 
 
Mallorcatur 2022 planlægges til Kristi Himmelfartsferien. 
 
Beretningen godkendt. 
 

Ad 3. Regnskab. (John) 
Det reviderede og revisorpåtegnede regnskab blev forelagt af kasserer John Hansen.  
 
Overskud 2020 ~ 128.000 dkk. (ingen løbsudgifter) 
Beholdning: Bank ~352.000 dkk.; Tøjbeholdning ~ 105.000 dkk. 
 
Forslag til forbrug 2021: 
TDF 2022 cykeltrøje m. logo, cykelrelateret medlemsgave, nedsætte tøjpriser, øge tilskud til 
klubarrangementer, foredrag. 
Forslag fra Stig: hættetrøje m. logo til efter cykeltur. 
 
Regnskabet blev godkendt.  
 

Ad 4. Indkomne forslag.  
- Forslag vedr. DCK tilskudsregler til cykelløb med velgørende formål. 

 
Ønske er tilskud på lige fod med deltagelse i andre motionsløb. 
 
Konklusion:  
Klubben vil som hidtil refundere startgebyr. Evt. beløb til velgørenhed betales af medlemmet 
og refunderes ikke. 
 
Opfordring til at søge BMF vedr. velgørenhed, samt opfordring til medlemmer om at støtte 
lokale initiativer, trods det at klubben ikke giver tilskud. 
 
Der var ikke modtaget andre forslag. 
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Ad 5. Valg.  
Følgende blev valgt til bestyrelsen for et tidsrum af to år:  

Jørgen G. Holm (modtog genvalg)  
Per Ballegaard (modtog valg) – valgt for 2 år 
Claus Larsen (modtog valg) – valgt for 1 år (erstatter Jens)     

 
Som suppleanter blev følgende valgt (for et år):  

Søren Meyer (1. suppleant)  
Frank Rugbjerg Hansen (2. suppleant)  

 
Revisor Allan Bo Nielsen blev genvalgt.  
Dieter Billerbeck blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

 
Ad 6. Kontingent.  
Bestyrelsen foreslog, at kontingentet for alle medlemsberettigede forbliver uændret at være 
580 kr./år (inden fradrag af evt. firmatilskud). Danfoss yder et tilskud på 300 kr./år, og 
egenbetalingen for Danfoss-ansatte udgør således 280 kr./år.  
Veteraner betaler fortsat den samme egenbetaling, som inden de blev veteraner.  
 
Kontingentforslag blev vedtaget.  
 

Ad 7. Eventuelt.  
- Tour de Sydfynske Øhav (under planlægning, fremlagt af Jørgen) 

 
3 dage, 27-29/8 2021 
Fra de fremmødte er der opbakning til at arbejde videre med det gode oplæg. 
Ikke bindende forhåndstilmelding, vil blive udsendt, inden endelig planlægning i detaljer. 
 

- Forslag til forbrug (ud over Ad.3): 
Indkøbe et par klubcykler til udlån/test for evt. nye medlemmer 
 

- Tannus dæk ((12 sæt solgt til DCK medlemmer)) 
Erfaring fra få tilbagemeldinger er at dækkene føles meget hårde at cykle på (~ 10 bar).  
Tøjbestyrerne vil gerne fremvise dæk / evt. udlåne hjul som er stillet til rådighed af Tannus. 
Udlåning at testcykel vurderes som vanskeligt. 
 
 
Herefter blev generalforsamlingen afsluttet. 
 

25/2-2021 Leif Bonnerup 

 

 

Tak for et godt samarbejde i min tid som bestyrelsesmedlem. 

Mvh. Leif 


